

Solicitation Number / Numéro de Sollicitation:	W2307-240141/A
Title (English):	NPP – W2307-240141/A – Provision of: Mitts, Boots, Soft Sole Booties and Insulated Sleeping Pads.
Titre (French):	APM – W2307-240141/A – La fourniture de : mitaines, bottes, chaussons à semelle souple et matelas de sol isolés.
Description (English):	<p>NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT</p> <p>File Number: W2307-240141/A Tier: 1 (< \$2M)</p> <p>This requirement for the Department of National Defence (DND) is for the provision of: Mitts, Boots, Soft Sole Booties and Insulated Sleeping Pads. The intent of this solicitation is to establish up to four (4) Contracts to provide the requested goods.</p> <p>As per the Canadian Content Policy, this solicitation is Conditionally limited to Canadian Goods.</p> <p>Time Frame of Delivery: Requested delivery is by 1 February 2024. If the delivery of 1 February 2024 cannot be met, all deliverables must be delivered no later than 28 March, 2024.</p> <p>Documents may be submitted in either official language of Canada.</p> <p><u>ADDITIONAL INFORMATION FOR BIDDERS</u></p> <p>Security Requirement:</p> <p>There is no security requirement associated with this requirement.</p> <p>Location of Delivery:</p> <p>Region: Astra, Ontario</p> <p>Specific Location: CFB Trenton – Department of National Defence Canadian Army Advanced Warfare Centre (CAAWC) 20 Dakota St. Bldg. 629 Astra, Ontario K0K 3W0</p> <p><u>BIDDERS' INQUIRIES</u></p> <p>Inquiries regarding this Request for Proposal requirement must be submitted to the Contracting Authority:</p> <p>Name: Chris Hunsley Email: chris.hunsley@forces.gc.ca</p> <p>Bidder enquiries received between 22 December 2023 and 1 January 2024 will be answered after 2 January 2024.</p> <p>The Crown retains the rights to negotiate with suppliers on any procurement.</p>
Description (French):	<p>AVIS DE PROJECT DE MARCHÉ</p> <p>Numéro de dossier: W2307-240141/A</p> <p>Palier : 1 (< 2 M\$)</p>

Ce besoin s'adresse au ministère de la Défense nationale (MDN) pour la fourniture de : mitaines, bottes, chaussons à semelle souple et matelas de sol isolés. Le but de cette demande de soumissions est d'établir jusqu'à quatre (4) contrats pour fournir les biens demandés.

Conformément à la politique sur le contenu canadien, cette sollicitation est limitée sous condition aux produits canadiens.

Délai de livraison : La livraison demandée est prévue pour le 1 février 2024. Si la livraison du 1 février 2024 ne peut être respectée, tous les livrables doivent être livrés au plus tard le 28 mars 2024.

Les documents peuvent être soumis dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.

INFORMATION ADDITIONNEL POUR LES FOURNISSEURS

Exigences relatives à la sécurité :

Il n'y a aucune exigence de sécurité associée à cette exigence.

Lieu de livraisons :

Région: Astra (Ontario)

Lieu spécifique: BFC Trenton – Ministère de la Défense nationale
 Centre d'instruction supérieure en guerre terrestre de l'Armée canadienne (CISGTAC)
 20, rue Dakota, bâtiment 629
 Astra (Ontario)
 K0K 3W0

DEMANDES DE RENSEIGNEMENTS

Toute demande de renseignements concernant cette demande de propositions devra être adressée à l'autorité contractante, dont les coordonnées figurent ci-dessous:

Nom: Chris Hunsley
 Courriel: Chris.Hunsley@forces.gc.ca

Les demandes de soumissionnaires reçues entre le 22 décembre 2023 et le 1er janvier 2024 recevront une réponse après le 2 janvier 2024.

La Couronne se réserve le droit de négocier avec les fournisseurs pour tout marché d'approvisionnement.

Tender Type:	Request for Proposal (RFP) Demande de Soumissions (DDS)		
Trade Agreements/ Accords Commerciaux :	the Canadian Free Trade Agreement (CFTA), l'Accord de libre-échange canadien (ALEC),		
Region of Opportunity:	Canada		
Region of Delivery:	Astra, Ontario Astra (Ontario)		
GSIN: UNSPSC:	Mitts Boots Soft Sole Booties Sleeping Pads	GSIN 8405 8430 8430 8430	UNSPC 53102504 53111500 53111500 49121502
Tendering	Open/Ouvert		

Procedure: